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Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 .§-a (2) bekezdése értelmében írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok benyújtani Dr. Németh Imre úr, földművelési és vidékfejlesztési
miniszterhez, hogy

az "AGRÁRIA Vagyonkezelő Szövetkezet (7465 Szentgáloskér, Kossuth u .
1 . [14-02-000424]) által, 2002 májusa óta igénybe vett agrártámogatásokról
teljes körűen és tételesen tájékoztatni szíveskedjen .

Tisztelt Miniszter úr!

Az elmúlt időszakban számos helyen, lakossági fórumon tették fel választóink a
kérdést, hogy a pályázati, támogatási pénzek elosztásánál, a támogatási döntések
meghozatalakor a szocialista-szabaddemokrata kormányzathoz közel álló
agrárcégek ténylegesen előnyt élveznek e, vagy csak számukra, a jóérzésű
választók számára tűnik a folyó gyakorlat annak .

Ön 2004. szeptember 20 .-an a parlamentben kijelentette, „azt tudom mondani,
hogy . . . a pályázati források, a nyertes pályázók személye nyilvános . . . hogy ki
milyen mértékű támogatást nyer el . . . de mivel. . . közpénzről van szó, ez a kérdés
közügy, tehát a képviselőknek joguk van ilyen értelemben meggyőződni az
állításuk igazáról! " .

Valóságos népi mondák keringenek arról, hogy a kormányzathoz kötődő
agrárcég milyen kiemelt, kitüntetett figyelmet, törődést élveznek az
agrártámogatási döntéseknél .

írásbeli választ igénylő kérdés



Én nem tudom, nem tudhatom, megfelelnek-e a valóságnak ezek a hírek .
Képviselői munkám során szeretném választóinkat korrekten tájékoztatni,
lehetőleg tényekkel cáfolni az elterjedt mendemondákat .

Ezért kérem Miniszter Urat, hogy az "AGRÁRIA Vagyonkezelő
Szövetkezet (7465 Szentgáloskér, Kossuth u . 1 . [14-02-000424]) által, 2002
májusa óta igénybe vett agrártámogatásokról teljes körűen és tételesen
tájékoztatni szíveskedjen.

Ön mondta, "megszűnt az, az idő, amikor politikai hovatartozás szerint
osztogatják az agrártámogatásokat, amikor be kell lépni egyes pártokba azért,
hogy valaki agrártámogatáshoz tudjon jutni" .

Éppen ezért fontosnak tartanám, hogy a tényeket ismerje meg a széles
közvélemény.

Várom Miniszter úr válaszát .

Budapest, 2004 . október 4.

Dr. Turfi-Kovács Béla
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